
Referat af bestyrelsesmøde den 1.-10.-2018 

 

Til stede: SL, PS, JJ, LS, LJ, JO 

 

Ad1) Dagsorden og referat fra 3. september 

 Ok 

 

Ad2) Dagligdagen 

- Overtagelse af bygadegrunden ok. 

- Omtale af praktikant Åse Græsborg 

- Fyraftensmøder gennemført 

- Dannelsesture i efteråret 

- Ny fejemaskine 

- Legepatrulje fungerer godt (de har været på kursus) 

- Emneuge 41 og friskolefest 

- HW deltog i netværksmøde 

- Laura, Karen og Thomas på kurser 

- LJ deltager i børnehavens næste bestyrelsesmøde 

 

Ad3) Regnskab 

 Vi følger budgettet på den gode side. 

 

Ad4) Fælles foredrag med øens friskoler. 

 Der er opbakning til ideen. 

 

Ad5) Evaluering af arbejdsdag 

 Positiv oplevelse. 

 

Ad6) Indgangsparti 

 Overslag på udgifter er 15.000 kr. 

 Projektet forventes startet i efteråret. 

 Indretning af en cykelbane kan måske tilføjes projektet. 

 

Ad7) Branding 

 YouTubeBranding-arbejdet går fint. 

Dato for fremlæggelse er 22. oktober. Der følger pressemeddelelse. Sager er i gode 

hænder hos Laura og Thomas. 

Hjemmesiden har fået en ansigtsløftning. 

Forslag til nyt logo blev forelagt. Der arbejdes videre med ideen. 

 

Ad8) Kaffepause 

 

Ad9) Køb af grund. 

 OK 

 

Ad10) Legeplads 

Der har været legepladstilsyn. Der bør ske ændringer og der arbejdes stille og roligt på 

ændringerne. 



Ad11) Idrætstøj 

 Der gives et tilbud om erstatning. Og vi evaluerer fra lærerside på sagen. 

 

Ad12) evt. 

 Skolefotografering blev vendt. 

 

Ad13) Næste møde. 

 5. november kl. 19 

 

Ad14) Evaluering af mødet. 

 Fint møde. 

 

 

  


